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Aleksander  Łukaszenka  oświadczył,  że  bierze  pod  uwagę
sprywatyzowanie białoruskich kołchozów. Ma się tak stać, jeśli
kondycja finansowa spółdzielni rolniczych nie poprawi się w
ciągu najbliższego pół roku.

Prezydent naszego wschodniego sąsiada podjął taką decyzję po
przeczytaniu raportu, który przygotowała komisja analizującą
sytuację agrarną Białorusi.

Portal kresy24.pl cytuje wypowiedź Łukaszenki za białoruską
agencją rządową Biełta.

„Umówiliśmy  się,  że  powinniśmy  wspierać  tych,  którzy  chcą
osiągnąć  rentowność  z  produkcji  rolnej  i  pracować
samodzielnie. A tym, którzy nie chcą czy nie mogą, powinniśmy
dać czas do końca roku. Potem sprywatyzować, sprzedać tym,
którzy chcą pracować. A więc niech już zaczynają myśleć i
decydują, co dalej” – powiedział prezydent Białorusi.

Według Łukaszenki, obecne „ceny produktów rolnych, zarówno w
hurcie  jak  i  w  sprzedaży  detalicznej,  są  już  na  takim
poziomie, że nasze rolnictwo, które otrzymało niemałe wsparcie
od  państwa  w  poprzednich  dwóch  pięciolatkach,  może  żyć  i
zarabiać samodzielnie”.
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